
A hetedikesek korcsolyázni voltak 
 
Az osztályunk elhatározta, hogy a kevésbé rosszakkal elmegyünk korcsolyázni. Sokat tanakodtunk 
de végre az osztályfőnök egy időpontot mondott. Így hát 2009. 12. 16‐án elmentünk korcsolyázni, 
a szekszárdi korcsolya pályára.  
Mindenki beadta a buszra, a belépőre, és akinek nem volt korcsolyája az arra  is beadta a pénzt. 
Szerdán  14óra  10perckor  már  a  buszmegállóban  vártuk  a  járgányt,  persze  Hédi  néni  mindig 
elsütötte azt a poént, hogy vegyük elő a pénzünket a buszra, "de hát mi már befizettünk mindent" 
majdnem  mindenki  ezt  mondta.  Végre  megjött  a  busz  és  így  elindultunk  a  városba.  Amikor 
megérkeztünk mindenki elkezdett öltözködni: kötött zokni, sál, sapka és még sok más szükséges 
ruhadarab. Akinek nem volt korija azt kedves  tanárunk elkísérte a kölcsönzőbe. Végre mindenki 
felhúzta a korit és a pályára léptünk. Egy kedves bácsi is ott volt, aki képeket készített rólunk, amit 
majd  később  az  újságban  fogunk  látni,  hogy  megnyílt  a  szekszárdi  korcsolya  pálya.  Először 
mindenki nehézkesen ment de végül is mindenki belejött. Persze voltak, akik már nagyon ügyesen 
korcsolyáztak és  voltak,  akik  kevésbé  jól.  Természetesen olyan  gyerek  is  volt,  aki  többet  volt  a 
jégen ülve, mint állva, de azért olyan kis ügyesek is voltak, akik egyszer sem estek el. Amikor már 
mindenki belejött Gábor bácsi (Hédi néni férje) képeket készített a kis csapatunkról, hogy ez a jó 
élmény megmaradjon. Nagyon  jót korcsolyáztunk, de már csak 5 perc volt hátra az 1 óránkból, 
akkor mindenki belehúzott ment még egy‐két  kört.  Sajnos  végett ért  a móka mindenki nagyon 
sajnálta, de sietnünk kellet a buszra. Gyorsan felöltöztünk és már mentünk is.  
Mindenki  örömére  a  kedves  osztályfőnök mondta,  hogy máskor  is megyünk még  korcsolyázni. 
Amikor megjött a busz mindenki felszállt és hazáig csendben utaztunk. 
Szuper volt ez a napunk! 
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